

MØTEREFERAT

Tema: Styremøte i Åseral idrettslag	Referent: Tove Utengen	Dato: 2.5.16 kl. 18:00-19:30
Deltakarar: Jan Oddvar Lineikro, Kari Røynlid, Kai-Tore Øyulvstad, Tove Utengen Meldt forfall: Ikkje møtt:	Stad: Minne kultursenter	
Rutinar; 1. Referat sendast ÅIL v/styret, leggst ut på heimesida 2. Sakliste sendes ut til styret ca ei veke før styremøtet 3. Dersom ikkje gruppeleiar kan kome på styremøte, send gjerne ein annan representant frå gruppa		
Neste møte; 23.05. og 20.06. på Minne kultursenter		
SAK:		Oppfølging, ansvar, frister
	Generell info; Gjennomgang av referat frå siste styremøte, 03.03.16, samt referat frå årsmøtet.	
	ORDINÆRE STYRESAKER:	
1.0.	Roller og ansvar for hovudstyret <ul style="list-style-type: none"> - Hovudstyret får ansvar for undergruppene Kari R.: Hallgruppa Kai-Tore Ø.: Sommar- og vintergruppa Jan Oddvar L.: Ballgruppa - Vedr. kasserar-rolla: Rekningar sendas Jan Oddvar L. for attestasjon. Ved refusjon av utlegg: Bruk skjema frå heimeside + underskrift frå gruppeleiar - Borneidrettsansvarleg: Kari R. - Ansvar for politiattest: Tove U. - Representasjon i Åseral Idrettsråd: I medhald av årsmøtevedtak: leiar og nestleiar 	
2.0.	Endring av lokale vedtekter Vedteke på årsmøte 31.03.16 – godkjennast på neste styremøte	

3.0.	Strategiplan for sponsorer <ul style="list-style-type: none"> - Eigen gruppe blir nedsett seinare. 	JOL
4.0	Klubbhandbok: <ul style="list-style-type: none"> - Leiar av fotballgruppa, Renee, har allereie begynt på arbeidet med utkast til handbok for fotballen. Gjennomgåast/orientering, på neste styremøte. <p>Intensjonen er at laget skal få utarbeida ei klubbhandbok som omfattar alle undergruppene. Enkle rutinar mm.</p>	Hovudstyret/ undergrupper
5.0.	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> - Arbeidet/planlegginga med årets Tinecup er i rute. - Ei eventuell ordning med vidareasal av treningstøy vart diskutert. Me tek ei avgjersle seinare. - ÅIL, har også i år påtatt seg å gjennomføre idrettsleikar for born på 17-mai. Kan Sommargruppa ta ansvaret for dette? 	Ballgruppa Sommargruppa?
	<p style="text-align: center;">Økonomi;</p> <ul style="list-style-type: none"> - Leiar utarbeidar grunnlag for budsjett, til undergruppene og hovudstyret. - Informasjon frå Skiforbundet: har løyva kr 20.000,- til støtte for innkjøpt tidtakarutstyr Bortelid. 	
	<p style="text-align: center;">INFO FRÅ U.GRUPPENE TIL STYRET</p> <p style="text-align: center;">Aktivitet/arrangement, gruppemøter etc.:</p>	
	<ul style="list-style-type: none"> - Bortebeineren, Samarbeids-arrangement, 05.03.16 - Familiedag inkludering, Bortelid; 13.03.16 - Trikseshow fotball; samarbeid med biblioteket, 16.03. 	
	<p style="text-align: center;">REPRESENTASJONER/EKSTERNE MØTER:</p>	
	<ul style="list-style-type: none"> - Styremøte Byremo kulturbygg, 2 stk. - Seminar, Lyngdal; Ny kommunestruktur, 29.04.16 - VAI, Idrettsting, Rosfjord hotell, 30.04.16 	